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Okres Międzysesyjny

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
w dniu 13.02.2018 r.

Proszę o Odpowiedź w sprawie:

Dotyczy : Uchwała Nr XLlI/500/09 Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 30 czerwca 2009

roku zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłat

adiacenckich.

l. Prosze o informacje jaką korzyść finansową uzyskała Gmina Kędzierzyn-Koźle z GUP

tytułu naliczania opłat adiacenckich ( wszystkie tj. podziały nieruchomości i budowa

infrastruktury) w latach 2015-2017 - 3 lata.

2. Proszę o informacje jakie koszty poniosła Gmina Kędzierzyn-Koźle w zwiazku z

ustalanie wysokości opłaty adjacenckiej w latach 2015-2017 ~ 3 lata.

Przemysław Pawlik

(podpis)


